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Nr. 3164/23.08.2021.. 

 
PROCES VERBAL 

 

Incheiat astăzi 23 august  2021 în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.1 din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin Dispoziţia 

primarului nr.64 din data de 16.08.2021. 

   Sedinta se desfasoara la sediul primariei Mioarele , cu respectarea masurilor legale care se 

aplica pe durata starii de alerta , in vederea prevenirii si combaterii efectelor pandemiei de 

COVID -19 ; 

 In urma prezentei facuta de doamna secretar la şedinţă participă  toți cei 11 consilieri locali în 

funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , domnul 

consilier personal cabinet primar , Deca Ion şi doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al 

comunei Mioarele ; 

- Invitata –doamna consilier superior Pirnuta Steliana  

       Doamna secretar general Balan Raluca Ana , prezinta proiectul ordinii de zi : 

         1.Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare a Consiliului Local al comunei 
Mioarele ,jud Arges   

2. Proiect de hotărâre cu privire la alegerea unui nou  presedinte de sedinta  pe o 
perioada de pana la 3 luni conform OG 57/2019 cu modificarile si completarile ulterioare 
privind codul administrativ  

             Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

           3.Proiect privind aprobarea Regulamentului – cadru de aplicare a majorării cu până 
la 500% a impozitului pentru clădirile și terenurile neîngrijite și stabilirea criteriilor de 
încadrare a clădirilor și terenurilor în categoria imobilelor neîngrijite situate în intravilanul 
comunei Mioarele,  județul Argeș. 

           Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

 4. Proiect de hotarare  privind   organizarea in data de 29.08.2021 a,, ZILEI COMUNEI   

MIOARELE-“FIII SATULUI MATAU “,     Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

5. Privind  implementarea  sistemului  informatic  integrat la nivelul institutiei: 
     Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 

6. . Proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetului Comunei Mioarele 
Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 

            7. Proiect de hotarare privind neasumarea responsabilitatilor organizarii si derularii 
procedurilor de atribuire a contractelor /acordurilor –cadru pentru achizitionarea 
produselor aferente programului pentru scoli al Romaniei si al contractelor /acordurilor 
cadru de prestare a serviciilor pentru derularea masurilor educative la nivelul U.A.T. 
Mioarele ;    Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
       8. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
 

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: Aprobarea procesului –verbal  al şedinţei ordinare 
al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mioarele  din data de  23.08.2021. 
Doamna Pirnuta Steliana supune spre aprobare procesul verbal al sedintei anterioare a consiliului 

local  

- -Nu sunt obiectiuni  

 
Nefiind probleme  se supune la vot aprobarea Procesului –verbal  al şedinţei ordinare a 

Consiliului local al comunei Mioarele din data de  26.07.2021 care a fost aprobat cu 11 voturi-

pentru. 



 
Se trece la punctul 2 al ordinii de zi 
 
Proiect de hotărâre cu privirelaalegerea unui nou  presedinte de sedinta  pe o 

perioada de pana la 3 luni conform OG 57/2019 cu modificarile si completarile ulterioare 
privind codul administrativ  

             Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

Domnul Dobrin Alexandru propune   ca noul presedinte de sedinta sa fie domnul Grecu 

Eduard . 

Se supune la vot propunerea domnului Dobrin Alexandru  care a fost aprobata cu 11 voturi –

pentru . Domnul consilier Grecu Eduard va fi presedintele de sedinta pentru urmatoarele 3 luni . 

 Se adopta hotararea nr 22. 
 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi : 
3.Proiect privind aprobarea Regulamentului – cadru de aplicare a majorării cu până la 
500% a impozitului pentru clădirile și terenurile neîngrijite și stabilirea criteriilor de încadr 
nmkare a clădirilor și terenurilor în categoria imobilelor neîngrijite situate în intravilanul 
comunei Mioarele,  județul Argeș. 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

 

       Domnul Grecu Eduard –noul presedinte de sedinta citesteRegulamentul-  cadru de aplicare a 

majorarii cu pana la 500 % ,discutand pe marginea acestuia : 

-Este binevenita dar greu aplicabila in conditiile actuale , unii oameni nu au posibilitati  

-Dl.consilier Postoaca : Hotararea nu poti s-o dai decat in cadru general –nu conteaza daca 

oamenii au posibilitati sau nu  . 

-Dl Deca : Conteaza mai mult somatia ca atentionare : 

-Dl presedinte de sedinta  Grecu Eduard: Bineinteles ca somatia conteaza pentru ca amenzile nu le 

vor plati ; 

Dl primar : Sucu Gheorghe –Mergem pe somare , deocamdata . Interesul nostru este ca cetatenii 

comunei sa constientizeze ca trebuie sa si faca curat in curti , sa nu mai vedem maracini , inclusiv 

pe drumul principal .Nu sunt multe proprietati aflate in situatia asta dar e bine sa i somam sa aiba 

grija fiecare de proprietatea lui . 

Dl. Postoaca : Trebuie stabilita o baza de impozitare  

Dl Deca ; Se va forma o comisie care va evalua starea de degradare a fiecarei proprietati sau teren 

. In functie de inventarul comisiei  , conform regulamentului se va impozita ; 

Dl. Primar : Da . Nu poti merge pe maxim pentru ca oricum nu vor plati .Ne intereseaza sa-i 

somam ca sa aiba in vedere sa nu mai lase casele sa se degradeze si terenurile nelucrate. 

  Nemaifiind discutii se supune la vot . 

Hotararea nr 24 a fost votata cu 10 voturi pentru si o abtinere ( dl consilier Postoaca )  

  Dl consilier  Postoaca : Ma abtin pentru ca trebuie stabilita o baza concreta de impozitare .Nu 

cred ca in acest moment hotararea este eficienta . 

 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi : 
 

4. Proiect de hotarare  privind   organizarea in data de 29.08.2021 a,, ZILEI COMUNEI   

MIOARELE-“FII SATULUI MATAU “,   Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

       Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

 



 

Dl primar Sucu Gheorghe : O sa organizam in aer liber pe dealul Chiciora , duminica 29 august 

ziua comunei ca sa pastram traditia . O sa fie un eveniment cu maxim 200 persoane   .La Caminul 

Cultural nu putem organiza nimic in conditiile starii de alerta , mai bine in aer liber . 

Vom premia familiile  care implinesc 50 ani de casatorie . 

Dl Postoaca : Vaduvele de razboi ? Veteranii ? 

 Dl Primar Da ! O sa prevedem si pentru vaduvele si veteranii de razboi ! 

 

Se supune la vot , hotararea nr 27 , a fost aprobata cu 11 voturi pentru . 

 

 

5. Se trece la punctul 5 al ordinii de zi 
 

  Proiect privind  implementarea  sistemului  informatic  integrat la nivelul institutiei: 
 
Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

 

Dl Primar : Trebuie neaparat sa  incheiem un contract cu o firma sau sa-l reluam pe cel  cu ARA 

SOFT Group Srl , pentru ca avem probleme serioase mai ales pe Registrul Agricol si Taxe si 

impozite . 

Dna secretar : Avem nevoie de digitalizare , nu avem un program legislativ , site ul existent nu e 

operational , nu avem Monitor Oficial Local , trebuie neaparat implementat un sistem integrat 

care sa ne ofere aceste module .De asemenea in sedinta pe care am avut o la Prefectura , doamna 

prefect ne a atras atentia asupra transmiterii sedintelor de Consiliu local  pe site ul institutiei , in 

direct . 

        Se pune accent pe transparenta , informatiile cu caracter public  trebuiesc urcate pe site ..ori 

site ul existent e foarte greoi , aproape inaccesibil . 

Domnul presedinte de sedinta : Grecu Eduard : Putem relua contractul cu ARA SOFT ? 

Domnul Primar : Da , cred ca da , voi merge maine la Pitesti si vom incerca reluarea contractului , 

mai ales ca ei au o parte din baza de date , adica pana in 2017 , la Registrul Agricol ceea ce ne ar 

ajuta foarte mult . 

Domnul Postoaca ; Contractul sa fie legal.. 

Dl primar :  In orice caz trebuie neaparat sa rezolvam problema asta pentru ca nu avem cum sa 

mai lucram mai ales la Taxe si impozite si la Registrul agricol ;Firma cu care lucram acum nu ne 

asigura tot ce avem nevoie . 

 

Nemaifiind alte probleme se supune la vot . Hotararea nr 26 a fost votata cu 11 voturi pentru . 

 

 

5. Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: 
Proiect de hotarare privind aprobarea executiei bugetului Comunei Mioarele 

Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

 

Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard da citire proiectului privind aprobarea executiei 

bugetare ,  
Doamna Pirnuta Steliana a explicat acolo unde au fost intrebari referitoare la unele cheltuieli  

i efectuate la protectia civila – carburanti pentru situatii de urgenta ) 

 

 



Nefiind alte discutii se supune la vot . Hotararea nr 23  a fost votata in unanimitate 11 

voturi pentru . 

 

 

6. Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: 
Proiect de hotarare privind neasumarea responsabilitatilor organizarii si derularii 
procedurilor de atribuire a contractelor /acordurilor –cadru pentru achizitionarea 
produselor aferente programului pentru scoli al Romaniei si al contractelor /acordurilor 
cadru de prestare a serviciilor pentru derularea masurilor educative la nivelul U.A.T. 
Mioarele ;    Inițiator:  Sucu Gheorghe  – primar; 
 

Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hoatare cu unanimitate  

 

 

Domnul presedinte de sedinta , Grecu Eduard , citeste proiectul de hotarare , nefiind alte 

discutii se supune la vot . Hotararea nr 24  a fost votata in unanimitate cu 11 voturi pentru . 

 

 

7.Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: 
 

Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 
 
-Doamna secretar aduce la cunostiinta despre acordarea unui ajutor de inmormantare , prezentand 

cererea si documentele apartinatorului .  

Se supune la vot , acordarea ajutorului de inmormantare numitei Iosif Mirela Ermina , pentru def 

–sotul acesteia Iosif Nicolae , in cuantum de 700 lei . 

Domnul Jinga  solicita doamnei contabil Pirnuta Steliana sa prezinte in consiliul local raportul de 

control al Curtii de Conturi  

Domnul consilier Dobrin : As vrea sa aduc in discutie podul de la Suslanesti , balustrada e rupta , 

trebuie neaparat sa facem ceva , se pot intampla accidente . 

Domnul primar ; Stiu , o sa intervenim , o sa rezolvam zilele urmatoare . 

  Dl consilier Dobrin : De asemenea in ce stadiu ne aflam cu apa ? 

Dl primar : Deja s a facut vizita in teren ,este in derulare. 

Dl Postoaca : S au scumpit materialele .Sa aveti in vedere reactualizarea devizului  

 Dl Dobrin : Ce facem cu reabilitarea  Caminului  Cultural ? 

Dl primar : Deocamndata nu , dar in septembrie demaram executia lucrarilor  . 

Dl presedinte de sedinta Grecu Eduard ; As dori sa aduc in discutie familia Burhan care si a facut 

gardul pe domeniul public . Daca consultam hartile vedem clar cat de mult a intrat pe domeniul 

public si unde erau de fapt hotarele . Nu mai vorbim de comportamentul acestuia .... va rog sa 

facem ceva ,sa gasim solutii . 

 Nemaifiind discutii domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard declara sedinta inchisa la orele 

20,00 . 

Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal. 

  

  

Preşedinte de şedinţă, 
                       Grecu Eduard  

 

 

                   Întocmit, 
Secretar general al comunei  

                                                                                           Balan Raluca Ana  
 

 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


